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Zwracam sig po ruzkoleny zwrzejm4 proSb4 w imieniu

mieszkanc6w osiedla Kazimierza Wielkiego o przeniesienie rower6w

miejskich zparkingu przy Ko$ciele na ulicy Ostrowskiej na terenie

pgtli autobusowej. obecnie z powodu takiego umiejscowienia

rower6w zabrano cztery miejsca dla samochod6w, a tutajbardzo

potrzebnych. Dlatego mieszkaricy proszq o zmiang lokalizacji

bez zabierania miejsc parkingolvych. Te miejsca parkingowe sa

szczegSlnie potrzebne dla samochod6w a dla rower6w moana malelc

inne dogodne niejsce.

Nalezy zaznacryQ ze mieszkaricy wloclawka s4 zadowoleni

z komunikacji rowerami miejskimi ale w tym wypadku potrzebna

jest zmiana miejsca dla rower6w.

uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.


